
2021. 12. 13.: 

Részvételi fórum - Előző események értékelése, elemzése 

Az esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, 

Sándorfalva, és Szatymaz összefogásával” című projekt 

keretein belül valósult meg. 

 

A megbeszélésre a résztvevők invitálása telefonon történt. 

A meghívott személyek száma 13 fő volt, melyből 11 fő tudott eljönni a mai alkalomra. 

 

A résztvevők köszöntése után Szabó Rita közösségfejlesztő elmondta a mai fórum témáját, 

amely a 2021. november 6-án megtartott Tök jó nap és az azt követő 2021. december 9-én 

tartott közösségi fórum értékelése volt. Ezt követően a meghívottak vették át a szót. 

Lázár János alpolgármester úr arról beszélt, hogy a Tök jó napot azért tartotta nagyon jónak, 

mert eddig ilyen jellegű rendezvény nem volt a faluban. Szerinte egy igazi családi nap volt ez 

a rendezvény. Gondolata szerint, ha a járvány nem lenne, sokkal többen is eljöttek volna, de 

remélhetőleg a pozitív visszhang eljut minden dóci lakos fülébe, és a következő ilyen 

rendezvényre el is jönnek majd. Fontos tudniuk a lakosoknak, hogy rendezvények vannak a 

faluban és hogy jöhetnek is. 

Turda Gábor polgármester úr köszönetét fejezte ki a rendezvény rendezőinek és résztvevőinek 

is. Sikerült egy olyan egész napos eseményt felépíteni, ami olyan sok programmal volt 

megtűzdelve, hogy akár egy ”falunapi” szintű rendezvény is lehetett volna. Külön öröm volt 

számára látni, hogy a rendezvényről a Délmagyarország Csongrád-Csanád Megyei hírportál is 

beszámolt, ezzel is öregbítve a falu jó hírét. 



Szabó Rita a jelenlévőknek elmondta, hogy a rendezvény nagyon sokrétű volt, rengeteg 

munka volt benne és így a végeredmény igazi csapatmunka volt. Már a rendezvényt megelőző 

dekoráláson kiderült, hogy a falu közösségére minden helyzetben lehet számítani. 

Faragó Dániel elmondta, hogy a rendezvényen nem tudott részt venni, de csak jót hallott 

azoktól, akik részt vettek rajta. A gyermekes szülőktől főleg, hogy sok volt a 

gyermekprogram, igazán lekötötte a kiskorúakat. 

A Tök jó napi rendezvény átbeszélése után rátértünk a december elején megrendezett 

közösségi akcióra, ami Kovács Helga előadása volt „A mezőgazdaság szerepe a 

vidékfejlesztésben címmel”. 

A rendezvényt a Dóc Község Facebook oldalán valamint plakát formájában hirdetünk meg a 

falubeliek részére. 

A hirdetés már a rendezvény előtt két héttel megtörtént mind a két módon. 

A téma izgalmas volt, pont azért választottuk Kovács Helgát előadónak, mert helyi lakos, itt 

nőtt fel és így szinte mindenki ismeri, illetve a családi gazdaságban is részt vesz. Gondoltuk 

így többen jönnek majd el a vetítésre. 

A megjelent személyek közül többen sajnálatukat fejezték ki, hogy nem tudtak eljönni. 

A jelenlévők elmondása szerint biztosan a Covid miatt nem jöttek el az emberek. Elmondtam, 

hogy a jelenlegi Covid helyzetben nagyon nehéz az embereket kimozdítani. 

Próbálunk minél változatosabb programokat szervezni, de sajnos a résztvevők számát 

keveselljük. 

Remélhetőleg a vírus enyhülésével a falubeliek nagyobb kedvvel fognak részt venni a 

különféle rendezvényeken, mert mi minden szervezés alkalmával magas részvételi arányt 

szeretnénk elérni. 

Reméljük így is lesz. 

 

 



 


